

## **Announcement by Strongly Limited**

Since Typhoon Signal No. 8 is now in force, the balloting of Group A and Group B Registrants originally scheduled to take place at 4:30 p.m. today will be postponed to 4:30 p.m. tomorrow (22/10/2016) after Typhoon Signal No. 8 is lowered. In this connection, all other sales activities of Alto Residences including private sale, public sale and collection of cashier's order as specified in the Sales Arrangement No. 1A will automatically be postponed to the respective immediately following days. Balloting will continue to take place tomorrow at 4:30 p.m. if Typhoon Signal No. 8 is lowered before that time.

Should there be any query, please contact our sales hotline at **8108 8383**.

### **卓剛有限公司宣布**

由於 8 號颱風訊號現正生效，原訂於今天下午 4 時 30 分舉行有關 A 組及 B 組登記人的抽籤程序將會延期至明天 (22/10/2016) 下午 4 時 30 分待 8 號颱風訊號除下後舉行。因此藍塘傲所有其他銷售活動 (根據銷售安排第 1A 號)，包括、員工選購，公開發售及取回本票將會依次順延一天舉行。如 8 號颱風訊號在明天 4 時 30 分前除下，抽籤會於當日繼續進行。

如有任何疑問，請致電銷售熱線 **8108 8383**。